
Protokół Nr XIII/2025 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 26 lutego 2025r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  15 Radnych

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:15.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr XII/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 29 stycznia 

2025r.
4. Sprawozdanie z działalności sołectw Gminy Zdzieszowice.
5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.
6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice,
d) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Zdzieszowicach i nadania jej „statutu”,
e) w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,
f) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia,
g) w sprawie programu osłonowego na rok 2025 „Bezpieczny Senior”,
h) w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 

2025-2027,
i) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych podmiotów 

oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania,

j) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zdzieszowice -  część 2,

k) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów 
położonych w obrębie Rozwadza, gmina Zdzieszowice,

l) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Zdzieszowice,
m) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach,
n) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach,
o) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego.

7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
11. Interpelacje radnych.
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
13. Zakończenie sesji.

1



Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego.
Przewodniczący Rady Marek Skóra zaproponował, żeby projekt uchwały wprowadzić do porządku 
obrad jako pkt 6 o).

Głosowano w sprawie;
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Zdzieszowic

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr XII/2025 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 29 stycznia 
2025r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XII/2025 Sesji 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 29 stycznia 2025r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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Ad 4. Sprawozdanie z działalności sołectw Gminy Zdzieszowice.

Pani Bronisława Psiuk Sołtys Jasionej, Pani Anna Knop Sołtys Oleszki wraz z osadą Dalnie, Pani 
Anna Palus Sołtys Rozwadzy, Pan Karol Gołąbek Sołtys Krępnej, Pan Andrzej Zimerman Sołtys 
Januszkowie oraz Pan Radosław Raca Sołtys Żyrowej przedstawili sprawozdania z działalności 
sołectw Gminy Zdzieszowice.

Ad 5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.

Dyrektor Biura Administracyjno-Ekonomicznego Oświaty Mirosław Czemysz omówił 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad 6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2025r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/92/2025 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/93/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice,

Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Jacek Grelewicz 
omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/94/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne;
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki,
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Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

d) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 
i nadania je j „statutu ”,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach i nadania jej „statutu”.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/95/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach i nadania jej „statutu”, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

e) w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/96/2025 w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 14,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia Kazik, Jędrzej 
Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, Mateusz Rachwał, 
Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bartłomiej Kałużny

f) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/97/2025 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

g) w sprawie programu osłonowego na rok 2025 „Bezpieczny Senior”,

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła projekt 
uchwały w sprawie programu osłonowego na rok 2025 „Bezpieczny Senior”.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/98/2025 w sprawie programu osłonowego na rok 2025 „Bezpieczny Senior”, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
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NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

h) w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 
2025-2027,

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Alina Tomaszewska omówiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 
2025-2027 wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/99/2025 w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice 
na lata 2025-2027, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

i) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych podmiotów 
oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,

Dyrektor Biura Administracyjno-Ekonomicznego Oświaty Mirosław Czernysz omówił projekt 
uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych podmiotów 
oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała
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Nr XIII/100/2025 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 
i wykorzystania, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

j) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zdzieszowice -  część 2,

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Adrian Zimerman omówił 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Zdzieszowice -  część 2.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/101/2025 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Zdzieszowice -  część 2, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

k) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów 
położonych w obrębie Rozwadza, gmina Zdzieszowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Adrian Zimerman omówił
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projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów położonych w obrębie Rozwadza, gmina Zdzieszowice.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/102/2025 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszarów położonych w obrębie Rozwadza, gmina Zdzieszowice, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

l) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Zdzieszowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Adrian Zimerman omówił 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Zdzieszowice.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/103/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Zdzieszowice, 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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m) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach (działki nr 1055).

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/104/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach, 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

n) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach (działek nr 2678, 2677, 
1062 i 1064).

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/105/2025 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach, 
została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf,
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Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

o) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego.

Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Jacek Grelewicz 
omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego 
wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr XIII/106/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, 
Klaudia Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz 
Nowicki, Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

Nikt z obecnych nie zabrał głosu w ramach wolnych wniosków, zapytań i informacji.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym brał udział w następujących wydarzeniach:
- spotkaniu z mieszkańcami Rozwadzy i Krępnej oraz potencjalnym inwestorem biogazowni
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rolniczej,
- II Sesji Młodzieżowej Rady Miejskiej w Zdzieszowicach,
- szkoleniu Przewodniczących Rad z terenu województwa opolskiego,
- posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 10. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się w dniu 24 lutego 2025r. na wspólnym 
posiedzeniu z Komisją Spraw Społecznych. Na posiedzeniu opiniowano projekty uchwał oraz 
omówiono plan rozbudowy ścieżek rowerowych.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym członkowie Komisji spotkali się w dniu 25 lutego 2025r. Na posiedzeniu 
opiniowano projekty uchwał oraz omówiono temat kosztów działalności klubów sportowych wraz 
z ich przedstawicielami.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 12 lutego 2025r., na którym 
przyjęto stanowisko w sprawie petycji z dnia 2 stycznia 2025r.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się w dniu 24 lutego 2025r. na posiedzeniu 
wspólnym z Komisją Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że Komisja Rewizyjna 
zakończyła kontrolę egzekucji należności cywilno-prawnych oraz sporządziła protokół 
z przeprowadzonej kontroli. Przewodnicząca poinformowała również, że w dniu 3 marca 2025r. 
Komisja rozpocznie kontrolę zadania „Budowa nowej siedziby Miejskiej i Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Zdzieszowicach”.

Ad 11. Interpelacje radnych.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 
Joanna Leżoch złożyła interpelację w sprawie stworzenia oświetlenia ścieżki pieszo-rowerowej 
pomiędzy Starym Osiedlem a Żyrową oraz recyklingu kostki. Przewodniczący Rady poinformował 
również, że odpowiedź na interpelację zostanie dostarczona radnym za pośrednictwem poczty 
elektronicznej oraz będzie dostępna w Biuletynie Informacji Publicznej.

Ad 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych 
na poprzedniej sesji.
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Ad 13. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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